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TI-DK bestyrelsesmøde  
Torsdag d. 7. december, 17:30-19:30 
Lokale DH.0.2.73, CBS, Dalgas Have 15, 2000 Frederiksberg 
 
Fremmøde: 
 
Fysisk: Jesper Olsen, Karinna Bardenfleth, Birgitte Bang Nielsen, Palle Johannesson, Morten Vikær 
Hermansen, Albert Bischoff, Cecilie Hærvig 
 
Afbud: Natascha Linn Felix, Lars Wriedt, Charlotte Willer, Christian Ougaard, Frederik Carl 
Windfeld, Emma Siemens Lorenzen, Kristian Jepsen, Katrine Harboe 
 
Referat 
 
Godkendelse af dagsorden 
 

• Dagsorden godkendt af bestyrelsen. 
 
Bestyrelsen siden sidst 
 

• Karinna har deltaget i DR-dokumentar vedr. korruption i Rumænien, hvilken udkommer i 
2024. 

• Birgitte har holdt evalueringsmøde med sekretariatet vedr. Danmarks Åbenhedspris og har i 
den forbindelse opgraderet drejebogen. 

• Jesper meddeler, at der er interesse for at lave en konference vedr. Ukraine og korruption. 
• Jesper udsender et forslag til bestyrelsen vedr. TI’s standpunkt mht. FE-sagen.  

 
Implementering af strategi 
 

• Det besluttes, at der til næste bestyrelsesmøde (4. januar 2024) skal være et punkt på 
dagsorden vedr. søjle 1 i strategien. 

• Jesper og Karinna udarbejder et forberedelsespapir til bestyrelsen inden næste 
bestyrelsesmøde.  

• Det besluttes, at sekretariatet til næste bestyrelsesmøde skal medbringe et overblik over 
pladser til generalforsamling.  

    
Nye lokaler 
 

• Jesper har kontaktet Soho-Noho og afventer pris.  



• Bestyrelsen opfordres til at kontakte deres netværk vedr. muligheden for at leje lokaler.  
 
Nye støttemedlemmer 
 

• Der diskuteres en strategi for at rekruttere nye støttemedlemmer.  
• Det diskuteres, hvem som kan finansiere Danmarks Åbenhedspris 2024.  
• Det besluttes, at Palle har forberedt redegørelse af budget og økonomimål for 2024 til næste 

bestyrelsesmøde.  
• Sekretariatet er ansvarlige for at rykke støttemedlemmer, der endnu ikke har betalt 

kontingentet for 2023.  
 
Projekt: ESG-rapportering i ejendomsbranchen  
 

• TI har modtaget en henvendelse angående ESG rapportering i ejendomsbranchen. Vi vil 
gerne bidrage med projektet.  
 

Nyt fra sekretariatet 
 

• Det besluttes, at i forbindelse med opslag på SoMe-opslag, skal der være links til at blive 
medlem og støtte med donationer. 

• Cecilie meddeler, at hun stopper som student i sekretariatet i slutningen af januar. 
• En ansættelsesproces begynder primo januar. 

 
Evt.  
 
  
 
  
 


